

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-08-14
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Roger Gill Ulrika Kårefjärd Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström

Ej närvarande:

### 1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

### 2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

### 4. 100-åringen

Hade arbetsmöte idag och nu är arbetet med boken/häftet igång med montering av sidor. Lite nya annonsörer har även dykt upp.

Maria har mailat Pingvinen men inte fått svar därifrån än. Tar nya kontakter nu efter semestern.

Jocke Ekelund hjälper oss att fixa musiken under kvällen och Olle kontaktar Anders Strömberg för oktober-orkestern.

### 5. Ordförandens punkt

#### a. Ordförandeträff 16/8

Denna ordförandeträff kan tyvärr inte Alf delta, och ingen annan ur styrelsen heller, då kursen för valmottagare är samma kväll.

I övrigt inget att rapportera.

## 6. Nya Orrliden

Maria har varit med på två byggmöten, med Tranab och Unisport samt kommunen, sedan arbetet påbörjat.

Planen är att markarbetet ska vara klart i mitten av oktober. Därefter läggs konstgräset och det beräknas ta ca 10 dagar. En slutbesiktning sker efter det och vi får inte beträda/nyttja planerna förrän vi fått en godkänd besiktning. Det är ännu inte klart vilken typ av gräs det blir då miljökontoret helst vill att vi ska ha ett hybridgräs (vilket inte fungerar i våra breddgrader) så där har kommunen ett jobb att göra.

Unisport kommer att ha en utbildning för samtliga ledare när allt är klart. Alla lag ska ha representanter med på utbildningen!

Ett asfalterat snöupplag kommer att finnas där tidigare reklamskyltar stod. Det kommer även finnas en 60-metersbana parallellt med stora plan och en sandgrop i ena änden för längdhopp. Även en kulstötsring kommer att finnas men den placeras vid änden av lilla konstgräsplan.

Det har kommit nya bestämmelser om att ha staket runt varje plan så det, samt placeringen av planerna, har förändrats utifrån ursprungsplanen.

Kommunen vill ha nytt möte med oss som förening både vad gäller plan och byggnad. Vi har nu stort krav på oss att komma fram med förslag på hur byggnaden ska se ut så vi kan gå vidare med bidragsansökningar.

Nuvarande lekplats är inte godkänd och den är inget kommunen tar ansvar för.

Vi *beslutade* att lekplatsen tas bort och vi får se när ombyggnationen är klar huruvida något ska sättas upp framöver.

## 7. Konsulentens rapport

### a. Förtidsröstning

Samtliga, utom Ulrika, deltar på utbildningen på torsdag.

Maria har tagit fram ett schema för förtidsröstningen som vi alla fyller i så snart som möjligt.

### b. GDPR

Nina tar fram en dokumentation kring GDPR för föreningen.

### c. Säkerhet Orrliden

Vi har haft fyra inbrott senaste tiden och nu senast under sommaren.

Det är dags att säkra upp anläggningen nu. Vi *beslutade* att investera i ett larm med kameror mm redan nu. Det är ingen idé att invänta byggnationen.

- Föreningsmässan är på gång igen och i år den under första helgen i september. Frågan är om vi ska vara med i år? Vi *beslutade* att inte vara med i år utan kanske återkomma nästa år när vi har vår nya arena att visa upp.

- Vi behöver investera nytt fönster sedan inbrotten och Maria tittar på alternativen med både fasta och öppningsbara.
- PWC har splittrats och gruppen som har hand om bokföringen har brutit sig loss och heter numera Aspia.

## 8. Jämställdhetsarbete

Inget nytt att rapportera.

## 9. Ekonomi

Ekonomi ser stabil ut.

## 10. Verksamhetsfrågor

### a) Ungdom

Maria har fått mail från distriktsansvarig för flickdomare. En träff för våra tjejdomare hålls 30/8.

Under hösten kommer 11- och 9-manna matcher hållas i Hållsta. Övriga matcher kommer att hållas på Vreta-sidan.

Även träningstiderna har pusslats ihop på ett bra sätt under hösten.

### b) Senior

Herrarna leder serien och senaste matchen lämnade motståndaren WO.

### c) Arrangemang

#### 1. Valborg

Arrangemanget genomfört.

#### 2. Midsommar

Arrangemanget genomfört och det var lite färre personer än tidigare som besökte Rosenforsparken. Vi hade även färre lottringar sålda.

#### 3. Skogstorpsdagen

Arrangemanget ställs in i år.

## 11. Skrivelser

Inget inkommet.

## 12. Övriga frågor

Vi behöver dra igång arbetet med att hitta "happenings" under jubileumsåret. Johan och Nina är gärna med i en sådan grupp och även Håkan Svenson och Uffe Pettersson har anmält intresse. Maria sitter med som spindeln i nätet.

## 13. Nästa möte

Nästa möte är onsdag 12/9 kl. 18:00 på Orrliden.

#### 14. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Alf Svensson